



Apr. 2019 Volume 27 No. 2  
2019年4月 第27卷 第2期

# 证据科学

## Evidence Science

广义证据科学导论 张保生  
 司法会计鉴定在贪污案件中的应用研究 文哲  
 “人民司法”视野下陕甘宁边区刑事证据规则考论 马成 薛永毅  
 论神判与巫术的关系及价值 姜登峰  
 认罪案件的证明模式研究 杜邈

中国政法大学

ISSN 1674-1226



万方数据

CN 11-5643/D  
ISSN 1674-1226

# 证据科学

(双月刊)

2019年第 27 卷第 2 期

2019年 4 月 25 日出版

## · 证据科学 ·

- 广义证据科学导论 ..... 张保生 · 133 ·  
司法会计鉴定在贪污案件中的应用研究 ..... 文 哲 · 152 ·

## · 证据法学 ·

- “人民司法”视野下陕甘宁边区刑事证据规则考论 .....  
..... 马 成 薛永毅 · 166 ·  
论神判与巫术的关系及价值 ..... 姜登峰 · 176 ·  
认罪案件的证明模式研究 ..... 杜 邈 · 192 ·

## · 法庭科学 ·

- 消化系统损害及相关残疾标准的比较研究 .....  
..... 鲁 婷 施 蕾 罗宇鹏 邓振华 · 203 ·  
电子签名笔迹的动态特征：种类、价值及其运用 ..... 涂 舜 · 242 ·  
  
《证据科学》杂志注释体例 ..... · 256 ·

# Evidence Science

Volume 27 Number 2 Apr. 25, 2019

---

---

## Contents

- An introduction to the general evidence science. .... Zhang Baosheng (133)**
- A study on the application of forensic accounting identification in  
embezzlement cases-an empirical analysis based on selected samples  
between 2010 and 2017. .... Wen Zhe (152)**
- Study on the rules of criminal evidence in the Shanxi-Gansu-Ningxia  
border region in the context of "people's judicature". ....  
.....Ma Cheng Xue Yongyi (166)**
- On the relationship and value of ordeal and witchcraft – the use of evidence  
in adjudication of early human society. .... Jiang Dengfeng (176)**
- Study on the proof mode of plea case. .... Du Miao (192)**
- A comparative study on criteria on digestive system impairment and relevant  
disability. .... Lu Ting Shi Lei Luo Yupeng Deng Zhenhua (203)**
- Dynamic features of electronic signature handwriting: category, value and  
its application. .... Tu Shun (242)**